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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over het terughalen van afval uit
Polen. (Ingezonden 1 december 2009)

1
Heeft Essent het afval uit Polen
inmiddels teruggehaald?1 Zo nee,
waarom niet? Doet u dat nu zelf en
worden de kosten op Essent
verhaald?

2
Is voor het terughalen van het afval
uit Polen een
EVOA-importbeschikking nodig? Zo
ja, waarom is deze niet openbaar
gemaakt op de site van Senter
Novem? Zo ja, kan de Kamer inzage
krijgen in de beschikking en alle
bijlagen?

3
Komen de gegevens over het afval op
de importbeschikking overeen met
die op de exportbeschikking? Zo nee,
wat is het verschil en hoe verklaart u
dat verschil?

4
Door wie is de importbeschikking
aangevraagd en door wie wordt het
afval van Essent uiteindelijk
opgehaald?

5
Waar is het afval van Essent
uiteindelijk naartoe gebracht? Hoe is
of wordt het afval daar verwerkt?
Voldoet die verwerking aan de

minimumstandaard voor de feitelijke
samenstelling van het afval?

6
Kunt u toelichten hoe het kan dat,
daar waar de ontdoener
verantwoordelijk is en blijft voor het
afval, afvalmakelaars en
transporteurs verantwoordelijk
kunnen zijn voor het aanvragen van
de EVOA-beschikking? Bent u bereid
de aanvragen van EVOA
beschikkingen alleen te accepteren
als die worden aangevraagd door de
ontdoener van het afval? Zo nee,
waarom niet?

1 Nu.nl, 28 augustus 2009
http://www.nu.nl/economie/2070468/essent-
moet-illegaal-afval-uit-polen-weghalen.
html
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